
 2024ליוני  16ישיבה  – פרוטוקול וועדת איכות הסביבה 

 

  נוכחים:

 חכים, רמות מנשה. חבר מליאה. יו"ר וועדת איכות הסביבה   משה )מישל(

 יקנעם מושבה, חבר מליאה   –מאיר טייכנר 

 הזורע, מנהלת מחלקת סביבה ומרחב ביוספרי    –הגר ראובני 

 רמת שופט נציגת חיים וסביבה.  –הילית שצקין 

 אליקים   –אבישי כספי 

 עין העמק –אלעד טירן  

 מגידו  –שרר  יערה 

 רמות מנשה  –נעמה דרכי  

 דליה   –פרידלר ערן 

 מדרך עוז  –שגית ארז  

 משמר העמק   –מנחם בזנר 

 גלעד   –לנה חזנוב  

 

 דברי פתיחה  -

 

 סבב היכרות של חברי הוועדה  

חברי הוועדה נבחרו בשל זיקתם לנושאי סביבה ונסיונם המצטבר. נבחר נציג מכל  -

 ישוב כדי להציף דברים ונושאים מהשטח.  

 .   50/50ניתן דגש על יוזמת  -

 עמל למצוא את האדם הנכון   חסר לנו נציג מעין השופט. אני )מישל( -

 

 סדר היוםמצורפת מצגת עם 

 

 

 הגר סקרה את פועלה של מחלקת סביבה ומרחב ביוספרי    : "הכר את המועצה"

 

  טיפול בפסולת:

  2022עברנו על סקר פסולת לשנת 

 חלוקה לזרמים השונים וכמויות  



 סקרנו את התקציב הכולל שמיועד להטמנה  

 

 

 מצב נתון לפי זרמים: 

 פסולת ביתית:

ק"ג  1.79ק"ג לעומת  1.47פחות מהממוצע הארצי לתושב ליום  אנחנו מייצרים 

 .  2019על פי הממוצע הארצי משנת 

עלה הנושא של פניה למוקד המועצה לצורך טיפול במפגעים שקשורים לפינות 

 הפחים. 

 פסולת אורגנית: 

בשל בעיות במתקני קצה לטיפול   מופנה להטמנה !! 90%כרגע למעלה מ   

 בפסולת אורגנית.

 מספר ישובים הוציאו את הפחים החומים מפינות הפחים

   

 גזם: 

 גזם ומרסקים את הישובים מפנים ברמה הישובית  10  

 מושבים מפנים גזם להטמנה !  3   

 

 פסולת אלקטרונית: 

 כמות הפסולת נראית קטנה ביחס לפוטנציאל שלה   

לפנות את הפסולת  )תאגיד מאי(  נאמר כי יש כמה מגבלות עם הקבלן שנבחר

 האלקטרונית 

 

 

 

  :400קו 

ביחס לתוואי   400נסקרה החלטת המועצה הארצית לתכנון ובניה לשינוי תוואי קו 

 שאושר קודם. 

 נסקר היקף הפגיעה הצפוי.  

 נסקרו מאבקים נוספים שעתידים להיות לנו.  

 

 לא נלקחה החלטה בישיבה    

 

 

   

   

 

 



 

 

 

   המלצות:

ש מדיניות פסולת כוללנית ברמת הנהלת המועצה לתת למנהלת המחלקה את וב יג

 הכלים והרוח הגבית להוציא לפועל את התוכנית שתקבע המועצה. 

בכל נושא שקשור לבעיות   (106הוצאה של תקשור לתושבים לפנות למוקד המועצה )

 בפינות הפחים.  

על המועצה למצוא פיתרון קצה לפסולת אורגנית. אסור לנו לקבל הטמנה של זרם  

 הפסולת האורגני.

)מתכתב עם ההמלצה  ון על פתרונות לגזם במושבים שאינם כרוכים בהטמנה. י ד

 הראשונה( 

 .  לפסולת במסגרת האשכוללטווח ארוך  על המועצה להמשיך ולעבוד על פיתרון קצה 

 אלקטרונית עם כל הישובים כדי להנגיש הפרדה של פסולת  יש לנסות לעבוד )שוב(

לנסות לבחון התקשרות עם תאגיד   –שרות עם תאגיד מאי יש לשקול את הסכם ההתק

 . האלקטרונית אחר כדי למקסם את כמויות הפסולת

 

 

 

 


